
tirsdag den 25. oktober 2022


Referat af bestyrelsesmøde Kantorvænget 300-310  
Mette Jensen, Kathrine Skov, Franz Ejskjær, Inge Mogensen, Jette Svendsen, 
Bent Bondo, Ulrik Sloth


1. El-forbrug - Energibesparende tiltag


• Da el priserne er steget er bestyrelsen blevet enige at øge vaskeri priserne til:


• 20 kr for vask


• 20 kr for tørretumbling


Bestyrelsen forventer naturligvis at nedjustere når el-priserne falder igen.


• Bestyrelsen forsøger at skaffe nogle lamper med sensorer, til at skifte lamperne i 
fællesområderne ud med, da der eks. I kælderen bliver tændt mange lys 
unødvendigt, ved tryk på kontakterne.


2. FU


• Gartneren bliver beholdt som hidtil, til trods for der har været tidligere foreslag 
om der skulle kigges på alternativer.


• Sti ved parkeringspladsen 


• Når der bliver gunstige plantningsforhold sikre vi at der bliver plantet en hæk, 
som blokerer. Der skal yderligere sættes et hegn op så den nyplantede ikke 
bliver trådt ned.


• Mette tager til FU-mødet d. 24 november


3. Altaner


• Grundet stadig stor efterspørgsel på håndværkere er der stadig ikke bestilt 
arbejde til altanarbejdet.


• Det er besluttet at vi forsøger at igang sætte til foråret da det sandsynligvis vil 
kunne sikre os et bedre tilbud.


• Der følges op på om epoxy belægningen rent faktisk er så nødvendig for 
bygningen som først antaget, desuden vil det sandsynligvis blive dyrt. Det er 
muligt at arbejdet kan undgåes og pengene kan spares.
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4. Vasketidssalg


• Bent tager Tirsdag d. 1 November kl. 18:00


• Jette tager Tirsdag d. 6 December kl. 18:00


5. Evt.


• Tirsdag d. 6 december i forlængelse af vasketidssalget laves der julehygge med 
æbleskiver og gløgg i fællesrummet.


6. Næste Møde


• Tirsdag d. 10 Januar kl. 18.30
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